



UNITED LABORATORIES

- Stops leaks, prevents rust, seals out moisture and resists salt corrosion.
- Dries to the touch in a few hours.
- Bonds well to most metals, plastics and wood.
- Can be topcoated with solvent-based enamels.
- Very flexible. Resists cracking and peeling.
- Flexible crack sealer.

IDEAL FOR USE ON:

- Flashings, gutters and downspouts.
- Roofs
- Ductwork, tanks and weld joints.
- Exposed equipment and tools.
- Tree wounds, planters and wooden posts.
- Condensate pans.
- Concrete and asphalt driveways.

GENERAL USE DIRECTIONS:

For optimum curing, **EVERLAST** should only be used at temperatures above 60°F.

1. Clean surface to be treated.
2. Shake can vigorously and spray a thin, even coat, holding can 10-12 inches from surface.
3. Recoat when **EVERLAST** is dry to the touch — 1-2 hours depending upon conditions.

To prevent clogging of tip, turn can upside down and depress tip for 2 seconds. Wipe tip clean.

WARNING: This product contains a chemical(s) known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm.

CONTAINS:

Acetone/Acétone (67-64-1), Asphalt, oxidized/Bitume oxydé (64742-93-4), Toluene/Toluène (108-88-3), Non-hazardous Blend/Composants non dangereux (Unknown/Inconnu), Stoddard Solvent/Solvant Stoddard (8052-41-3), Carbon Black/noir de carbone (1333-86-4), and/et Liquefied Petroleum Gas/Gaz de pétrole, liquéfié (68476-86-8).

HMS[®] III CODE:

- 0=MINIMAL
- 1=SLIGHT
- 2=MODERATE
- 3=SERIOUS
- 4=SEVERE

HEALTH	*1
FLAMMABILITY	4
PHYSICAL HAZARD	0
PERSONAL PROTECTION	X

*=CHRONIC HAZARD

PERSONAL PROTECTION INDEX:

Consult your supervisor or S.O.P. for special handling instructions.

Printed in U.S.A.

810

EVERLAST Rubberized Coating

UNITED 199**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.****DANGER:****EXTREMELY FLAMMABLE.****HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED.****VAPOR HARMFUL.****MAY CAUSE EYE AND SKIN IRRITATION.****CONTENTS UNDER PRESSURE.****SEE SIDE PANEL FOR ADDITIONAL
PRECAUTIONARY STATEMENTS.****NET WT. 16 oz. (1 lb.) 454 grams****Paintable • Retards Rust • Seals Out Moisture****Sold By:****UNITED LABORATORIES, INC.****320 37th Avenue • St. Charles, IL 60174****1-800-323-2594 • www.unitedlabsinc.com**

UNITED 199 EVERLAST
UNITED LABORATORIES OF CANADA, INC.
214 DOLOMITE DRIVE • DOWNSVIEW, ONTARIO M3J 2N2

An MSDS for this product is available through United's website, www.unitedlabsinc.com, providing 24 hour access. Please read the MSDS carefully and follow all directions when using or handling this product.

Un MSDS ce produit absente disponible un site Internet www.unitedlabsinc.com, fournir 24 heures accès. À la s'il vous plaît le MSDS et soigneusement ensuis de toutes instructions quand utiliser ou manipuler ce produit.

Compressed gas. Flammable aerosol. Eye and skin irritant. May cause chronic toxic effects. Do not puncture or incinerate container. Do not store at temperatures above 49°C. Keep away from sources of ignition. No smoking. Avoid contact with eyes and skin. Wear rubber gloves and safety glasses with side shields. Keep out of reach of children. Intentional misuse by concentrating and inhaling the product can be harmful or fatal. Use with adequate ventilation. Prolonged inhalation may be harmful.

EYE: Immediately flush with cool water. Remove contact lenses, if applicable, and continue flushing for 15 minutes. Obtain medical attention immediately.

SKIN: Flush with cool water. Wash with soap and water. Obtain medical attention if irritation persists. **INHALATION:** If symptoms develop, move victim to fresh air. If symptoms persist, obtain medical attention. If breathing has stopped, trained personnel should administer CPR immediately. **INGESTION:** Do not induce vomiting. Obtain medical attention. Never give anything by mouth if victim is unconscious, or is convulsing.

READ MATERIAL SAFETY DATA SHEET BEFORE USING PRODUCT

Gaz comprimés. Aérosol inflammable. Irritant pour les yeux et la peau. Il peut causer des effets toxiques chroniques. Ne pas percer ni incinérer le contenant. Ne pas entreposer à températures dépassant 49°C. Conserver à l'écart de toutes sources d'ignition. Ne pas fumer. Éviter le contact avec les yeux et la peau. Porter des gants en caoutchouc et des lunettes de sécurité pourvues de protections latérales. Tenir hors de la portée des enfants. La mauvaise utilisation intentionnelle, comme la concentration et l'inhalation délibérée du contenu, peut être dangereuse ou mortelle. À l'air de manière adéquate pendant l'utilisation. Toute inhalation prolongée peut être nocive.

YEUX: Rincer immédiatement à grande eau froide. Enlever les verres de contact, le cas échéant, et continuer à rincer pendant 15 minutes. Obtenir immédiatement de l'attention médicale. **PEAU:** Rincer à grande eau froide. Laver à l'eau et au savon. Obtenir de l'attention médicale si l'irritation persiste. **INHALATION:** En cas de symptômes, placer la victime à l'air frais. Si les symptômes persistent, obtenir de l'attention médicale. Si la victime ne respire pas du personnel qualifié devrait immédiatement commencer la réanimation cardio-pulmonaire. **INGESTION:** Ne pas faire vomir. Appeler un médecin. Ne jamais rien faire boire ou avaler à une victime inconsciente, ou si la victime a des convulsions.

LIRE LA FICHE SIGNALÉTIQUE AVANT D'UTILISER CE PRODUIT

UNITED LABORATORIES

- Stops leaks, prevents rust, seals out moisture and resists salt corrosion.
- Dries to the touch in a few hours.
- Bonds well to most metals, plastics and wood.
- Can be topcoated with solvent-based enamels.
- Very flexible. Resists cracking and peeling. Extremely durable.
- Stays put. Absorbs vibrations.
- High di-electric strength, 300 volts per mil.
- Ideal use as an insulator for electricity.
- Ideally suited for encapsulating wire, nuts and cable connectors exposed to the elements.

GENERAL USE DIRECTIONS:

For optimum curing, **EVERLAST** should only be used at temperatures above 60°F. Clean surface to be treated. Shake container well before and during use. Due to the amount of rubber, the nozzle may on occasion sputter or momentarily clog. Should this happen, continue to spray; clogging will clear after a few seconds. Peel away any accumulation from nozzle tip. Wires and terminals to be sealed must be clean and dry. Covers 20 sq. feet per can.

WARNING: This product contains a chemical(s) known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm.

Printed in U.S.A.

612

United 199C EVERLAST Clear Rubberized Coating

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.**CAUTION****EXTREMELY FLAMMABLE.****HARMFUL OF FATAL IF SWALLOWED.****VAPOR HARMFUL. CONTENTS UNDER PRESSURE.****SEE BACK PANEL FOR ADDITIONAL
PRECAUTIONARY STATEMENTS.****NET WT. 11 oz. (312 grams)**

PRECAUCION AL USUARIO: Si usted no puede leer Ingles, pregunte a alguien que le traduzca esta etiqueta para usted antes de uso.

Sold By:**UNITED LABORATORIES, INC.****320 37th Avenue • St. Charles, IL 60174****1-800-323-2594 • www.unitedlabsinc.com**

United 199C EVERLAST
UNITED LABORATORIES OF CANADA, INC.

An MSDS for this product is available through United's website, www.unitedlabsinc.com, providing 24 hour access. Please read the MSDS carefully and follow all directions when using or handling this product.

Un MSDS ce produit absente disponible un site Internet www.unitedlabsinc.com, fournir 24 heures accès. À la s'il vous plaît le MSDS et soigneusement ensuis de toutes instructions quand utiliser ou manipuler ce produit.

Caution! This product is a flammable aerosol. Contents under pressure. It may explode if heated. Contents may cause irritation to the eyes or skin. Harmful if inhaled. Harmful or fatal if swallowed.

PRECAUTIONS: Avoid contact with eyes, skin and clothing. Wear safety glasses and gloves when handling or using this product. Wash thoroughly after handling. Do not ingest. Keep away from heat, open flames or other sources of ignition. Provide adequate ventilation. Do not puncture or incinerate this container, even when empty. Do not store at temperatures over 49° C (120° F).

FIRST AID MEASURES: EYES: Flush with plenty of water for at least 15 minutes. Call a physician. **SKIN:** Wash with soap and water. If irritation persists, call a physician. **IF INHALED:** Remove to fresh air. Apply artificial respiration if necessary and call a physician immediately. **IF SWALLOWED:** DO NOT INDUCE VOMITING. Call a physician immediately. Aspiration into lungs during vomiting may cause chemical pneumonitis.

Prudence! Ce produit est un aérosol inflammable. Le contenu est sous pression. Il peut exploser s'il est chauffé. Le contenu peut causer de l'irritation pour les yeux ou la peau. Nocif s'il est inhalé. Nocif ou fatal en cas d'ingestion.

PRECAUTIONS: Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Utiliser des gants, et des lunettes protectrices pendant l'usage ou la manipulation. N'ingérer pas. Conserver à l'abri de la chaleur, des flammes nues ou autres sources d'inflammation. Pourvoir une ventilation adéquate. Ne perforez et n'incinérer pas ce contenant, même lorsqu'il est vide. N'entreposer pas à des températures excédant 49° C (120° F).

PROCÉDÉS DE PREMIERS SOINS: POUR LES YEUX: Laver avec de grande quantités d'eau pendant 15 minutes. Appeler un médecin. **POUR LA PEAU:** Laver au savon et à l'eau. Si l'irritation persiste, appeler un médecin immédiatement. **EN CAS D'INHALATION:** Emmener au grand air. Administrer la respiration artificielle au besoin et appeler un médecin. **EN CAS D'INGESTION:** NE PAS PROVOQUER LE VOMISSEMENT. Appeler un médecin immédiatement. L'aspiré en les poumons peut causer la pneumonie chimique.